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Abstract (en)
[origin: US4866807A] The tooth brush comprises a figurehead detachably fixed to a handle. The head contains a module with at least one
pushbutton, a loudspeaker, a digital sound generator and a battery (19). When the button is pressed, a tune is generated by the sound generator
for a particular period of time and played back through the loudspeaker. This design makes the toothbrush less expensive to produce and makes it
easier for children to become accustomed to regular and thorough cleaning of their teeth.

Abstract (de)
Die Zahnbürste umfasst einen an einem Griff (2) lösbar befestigten Figurenkopf (4). Der Kopf (4) enthält ein Modul (5) mit mindestens einer
Drucktaste (16), einem Lautsprecher (14), einem digitalen Tongenerator und einer Batterie (18, 19). Beim Druck auf die Taste (16) wird während
einer vorbestimmten Zeitspanne durch den Tongenerator eine Melodie erzeugt und durch den Lautsprecher (14) wiedergegeben. Durch diese
Ausbildung ist die Zahnbürste preiswert herstellbar und wird für Kinder das Angewöhnen für ein regelmässiges und gründliches Reinigen der Zähne
erleichtert.
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